## **Beconase Nasal Spray**

Before using your spray study this leaflet carefully and follow the instructions





fig.1

fig.2





fig. 3

fig.4

- 1. Open up the actuator to uncover the nasal piece, hold the spray as shown in fig. 1 and shake well.
- Gently blow your nose to clear the nostrils.

٣

- Tilt the head back slightly, close one nostril as shown in fig. 2 and carefully insert the nasal piece into the other nostril.
- 4. Press the canister down firmly between finger and thumb to release Beconase Nasal Spray whilst gently breathing in through the nostril.
- 5. Now breathe out through the mouth (fig. 3).
- 6. Repeat stages 3, 4 and 5 in the other nostril.
- 7. Replace cover and ensure that it clicks shut (fig. 4).

#### Dosage

As directed by your doctor.

#### Test firing

As with all medical aerosols it is a wise precaution to test-fire before using for the first time and on every occasion when the aerosol has not been used for a week or more.

#### Cleansing

To clean remove the canister, rinse the actuator in warm water, dry well and replace the canister.

#### Caution

Beconase Nasal Spray is **not** intended to give rapid relief of your nasal symptoms, but to control the underlying disorders responsible for your attacks. The full benefit of Beconase Nasal Spray takes a few days to develop and it is important that you should use it regularly at the times recommended by your doctor.

#### Warning

The canister is pressurised. Do not attempt to puncture it or to dispose of it, even if empty, by burning.

Storage: Store below 30°C

### Glaxo

Made for Glaxo Group Ltd by Glaxo Operations UK Ltd, Greenford, England

## **Beconase Aérosol Nasal**

Marque deposé

# Avant d'utiliser l'aérosol, étudier avec soin la notice et suivre les instructions

- 1. Découvrir l'embout nasal en soulevant le couvercle du boîtier. Tenir l'aérosol comme le montre la fig. 1 et bien secouer.
- 2. Se moucher afin de dégager les narines.
- 3. Pencher légèrement la tête en arrière; boucher une narine conformément à la fig. 2 et introduire l'embout nasal dans l'autre narine.
- 4. Appuyer fermement sur la cartouche avec l'index pour dégager la dose de Beconase tout en inspirant doucement par la narine.
- 5. Puis expirer à fond par la bouche (fig. 3).
- 6. Répéter les opérations 3-4 et 5 pour l'autre narine.
- 7. Refermer le couvercle du boîtier. Le cliquetis vous assurera de sa bonne fermeture (fig. 4).

Posologie

Se conformer à la prescription médicale.

Vérification

Comme avec tout aérosol médical, il est plus prudent de vérifier son fonctionnement avant de l'utiliser pour la première fois et chaque fois qu'il n'a pas été utilisé pendant au moins une semaine.

Nettoyage de l'appareil

Enlever la cartouche. Rincer le boîtier à l'eau chaude. Bien le sécher, puis replacer la cartouche.

Précautions

Beconase n'est pas destiné à vous soulager rapidement mais à régulariser les désordres sousiacents responsables de vos crises.

La pleine efficacité de Beconase ne sera atteinte qu'au bout de quelques jours et il est important que vous l'utilisiez régulièrement aux heures recommandées par votre médecin.

Attention

La cartouche est pressurisée. Ne pas tenter de la percer ou de la jeter au feu, même vide.

Précautions pharmaceutiques: Conserver au dessous de 30°C

Glaxo

Fabriqué pour Glaxo Group Ltd par Glaxo Operations UK Ltd, Greenford, Angleterre